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Transportudvalget har i brev af 10. september 2015 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. 51: 

Hvilke initiativer har den tidligere minister taget til at løse takstharmonise-

ringsudfordringerne siden lovens revidering i juni 2014? 

 
Svar: 

Jeg kan konstatere, at der siden vedtagelsen af lovændringen den 11. juni 2014 

ikke har været holdt møder med transportordførerkredsen eller lignende om 

problemstillingen.  

 

I samme periode modtog min forgænger meldingen om, at det på det tidspunkt 

igangværende arbejde med at harmonisere takster på Sjælland (’Takst Sjæl-

land’) måtte opgives på grund af manglende enighed mellem DSB, Movia og 

Metroselskabet.  

 

På baggrund af dette igangsatte min forgænger endnu et analysearbejde, som 

denne gang kun omfattede rejsekorttaksterne. Transportordførerne blev orien-

teret om det nye arbejde i oktober 2014.  

 

Det færdige analysearbejde – ’Sjællandstaksten’ – blev offentliggjort med rap-

porten Fælles rejsekorttakster på Sjælland i april 2015. Yderligere resultater 

kom der dog ikke ud af arbejdet. 

 

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 

 

Transportudvalget 2014-15 (2. samling)
TRU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 51
Offentligt


	Spørgsmål nr. 51:
	Svar:

